
Schůze Klubu přátel školy Květňák, z.s. 
Termín: 7. 9. 2023, 19:00, sborovna K2 

Zapsal: Martin Beran 

Přítomni: zástupci tříd 1.B, 1.C, 1.D, 1.E, 2.A, 2.B, 2.C, 2.D, 2.E, 2.F, 3.A, 3.B, 3.D, 4.A, 4.B, 4.D, 4.E, 

5.A, 5.B, 5.C, 5.D, 5.E, 6.B, 6.C, 6.D, 7.A, 7.B, 7.C, 7.D, 7.E, 8.A, 8.B, 8.C, 9.A, 9.B, 9.C, 9.D + p. ředitel 

Kopečný, zástupci Bartošová a Valenta. 

Schůze byla zahájena v 19:00. Vzhledem k účasti 37 z celkového počtu 42 zástupců všech tříd byla 

Schůze prohlášena za usnášeníschopnou. 

1. Volba členů Výboru  
 

Na členy Výboru kandidovali současní členové – Rudolf Bauch, Martin Beran, Zdeněk Příhoda a 

Andrea Zápotocká. Za členy Výboru byly všichni kandidáti zvoleni (pro návrh 37, proti 0, zdrželo 

se 0). 

 

2. Finance 
 

Výbor informuje, že pro výdaje spolku byl založen nový transparentní účet u Fio banky. Až budou 

na účtu nějaké skutečné výdaje, zveřejníme na Webu odkaz kde budou pohyby na účtu vidět. 

Zůstatek finančních prostředků z minulých let je 243 tisíc korun.  

 

Vzhledem k nejednotnému výkladu čerpání 3000 Kč ročně na společné třídní aktivity bude 

každou žádost individuálně posuzovat Výbor. Prosíme o zasílání žádostí na spolkový email 

kps.kvetnak@seznam.cz v dostatečném předstihu. Výbor prosí p. ředitele Kopečného o 

informování třídních učitelů. 

 

Výbor připomíná, že výběr příspěvků je v letošním školním roce je bezhotovostní – rodiče dostali 

na třídních schůzkách lístečky s variabilními symboly a číslem účtu. Výběr příspěvků je přes 

spořící účet, který transparentní není – z důvodu zachování soukromí přispěvatelů. 

 

Rada KPŠ schvaluje příspěvek škole ve výši 102.000 Kč na preventivní programy – programy 

prevence šikany (3. + 6. ročník) a prevence závislostí (7. ročník). Preventivní programy jsou 

spolufinancovány pražským magistrátem a MČ Praha 11 – celkové náklady jsou vyšší. (pro návrh 

34, proti 0, zdrželi se 3). 

 

KPŠ schvaluje příspěvek KPŠ ve výši 80.000 Kč na nákup 2 pingpongových stolů (v očekávané výši 

zhruba 2x 30.000 Kč) a dalších herních prvků pro děti (do celkové výše 80.000). Detaily budou 

doladěny s p. zástupcem Valentou. (pro návrh 31, proti 1, zdrželo se 5) 

 

3. Různé 
 

Rada připomíná p. řediteli návrh na využití nabídky České Spořitelny a ČSOB na semináře o 

finanční gramotnosti pro žáky školy. 

 

Pro příští rok připraví Výbor KPŠ informaci o KPŠ, kterou škola přidá do balíčku informací pro 

rodiče prvních ročníků. 

mailto:kps.kvetnak@seznam.cz


 

P. ředitel Kopečný vyzývá rodiče, zda by někdo byl ochotný někdo pomoci organizovat 

společenský večer školy. Případní zájemci ať se ozvou přímo p. řediteli. 

 

Ředitel školy informoval rodiče, že škola bude postupně zavádět slovní (kriteriální) hodnocení do 

všech ročníků, v příštím roce se to bude týkat 4.ročníku. (nyní je slovní hodnocení v 1. – 

3.ročníku).  

 

Rodiče deklarují zájem o vánoční trhy, p. ředitel Kopečný informuje, že někteří učitelé se nechtějí 

účastnit školní akcí o víkendu. 

 

Rada schvaluje návrh výboru pro zbytek roku přesunout schůzi KPŠ před třídní schůzky – tedy od 

17:00. Zástupci 9. ročníků upozorňují na kolizi se schůzkou ohledně přijímacího řízení na střední 

školy. (pro návrh 32, proti 2, zdrželi se 3). 

 

 

 

Schůze byla ukončena v 20:30.  

 

Za správnost zápisu: 

 

 

Rudolf Bauch     Zdeněk Příhoda 

 

 

Martin Beran     Andrea Zápotocká 

 

 


